
SPRÁVA 
o činnosti Správnej rady Univerzity veterinárskeho lekárstva 

a farmácie v Košiciach za rok 2010 
  
 

Zasadnutia správnej rady Univerzity veterinárskeho lekárstva a farmácie 
(UVLF) v Košiciach  sa riadili v zmysle jej Štatútu a Rokovacieho poriadku.  

V roku 2010 sa uskutočnili dve riadne a jedno mimoriadne zasadnutie 
správnej rady Univerzity veterinárskeho lekárstva a farmácie v Košiciach.  

Zasadnutia viedol jej predseda, Ing. Ján Király za prítomnosti rektora 
univerzity, prof. MVDr. Emila Pilipčinca, PhD., kvestorky JUDr. Silvie Rolfovej 
a podľa programu boli prizývaní prorektori a predseda akademického senátu. 
Zasadnutia Správnej rady boli uznášaniaschopné. 
 
 
Priebeh rokovaní: 
 
Zasadnutie Správnej rady UVLF v Košiciach 25. 5. 2010 
 
1. Otvorenie. 

Rokovanie Správnej rady Univerzity veterinárskeho lekárstva a farmácie 
v Košiciach otvoril a viedol jej predseda, Ing. Ján Király.  
 
2. Výročná správa o činnosti Správnej rady Univerzity veterinárskeho lekárstva 

a farmácie v Košiciach za rok 2009. 
Správu o činnosti Správnej rady Univerzity veterinárskeho lekárstva a 

farmácie v Košiciach v súlade s § 41 ods. 7 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých 
školách a o zmene a doplnení niektorých zákonov predniesol Ing. Ján Király, 
predseda SpR Univerzity veterinárskeho lekárstva a farmácie v Košiciach. 

Správa obsahuje informácie o jej zasadnutiach, účasti jednotlivých členov na 
zasadnutiach a súpis rozhodnutí, ktoré v  priebehu roku 2009 prijala v súlade so 
zákonom o vysokých školách. 

Uvedená správa je zverejnená na webovej stránke Univerzity veterinárskeho 
lekárstva a farmácie v Košiciach: www.uvlf.sk 
 
3. Výročná správa Univerzity veterinárskeho lekárstva a farmácie v Košiciach za 

rok 2009. 
Výročná správa Univerzity veterinárskeho lekárstva a farmácie v Košiciach za 

rok 2009 bola spracovaná v súlade so Smernicou MŠ SR č. 8/2010-R z 18. 
februára 2010, ktorou sa určuje forma a termín predkladania výročnej správy 
o činnosti vysokej školy a výročnej správy o hospodárení vysokej školy. 

Podľa uvedenej smernice výročná správa o činnosti a hospodárení vysokej 
školy sa predkladá v jednej výročnej správe za príslušný kalendárny rok. 

Z uvedeného dôvodu Výročnú správu Univerzity veterinárskeho lekárstva 
a farmácie v Košiciach za rok 2009 v oblasti výchovno-vzdelávacej, vedecko-
výskumnej, rozvoja školy a ľudských zdrojov ako aj ďalšej činnosti univerzity 
uviedol rektor univerzity, prof. MVDr. Emil Pilipčinec, PhD. Podrobnú analýzu 
hospodárenia podľa jednotlivých oblastí činnosti uviedla JUDr. S. Rolfová, 
kvestorka univerzity. 
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Za najvýznamnejšie výsledky univerzity v roku 2009 možno považovať zmenu 
názvu univerzity na Univerzita veterinárskeho lekárstva a farmácie v Košiciach, 
čerpanie a implementáciu finančných prostriedkov zo štrukturálnych fondov. 

Východiska univerzity na najbližšie obdobie v oblasti  výchovno-vzdelávacej 
vedenie univerzity vidí v uchádzaní sa o ďalšie projekty zo štrukturálnych fondov, 
v implementácii finančných prostriedkov z už získaných projektov zo 
štrukturálnych fondov, v otvorení štúdia v magisterskom študijnom programe trh 
a kvalita potravín v akademickom roku 2010/2011, v akreditácii bakalárskeho a 
magisterského študijného programu pre pomocnú animálnu terapiu a otvorení 
jeho štúdia v akademickom roku 2012/2013, akreditácii spoločného bakalárskeho 
programu animal sciences s Bodø Univerzity v Nórsku a otvorení jeho štúdia 
v akademickom roku 2010/2011. 

Východiska univerzity na najbližšie obdobie v oblasti  vedecko-výskumnej 
vedenie univerzity po ukončenej systemizácií miest vedeckých pracovníkov podľa 
jednotlivých oblasti vedecko-výskumnej činnosti na univerzite vidí v zadefinovaní 
subjektov ktoré budú pôsobiť integrujúco v jednotlivých oblastiach vedecko-
výskumnej činnosti na univerzite (takýmito subjektmi môžu byť napr. centra 
excelentnosti, pracoviska aplikovaného výskumu, vývoja a tranféru technológii, 
národné referenčné centra, spoločné pracoviska/laboratória, katedry, kliniky, 
ústavy, laboratória, rešpektované osobnosti/kolektívy a pod.). 

Východiska univerzity na najbližšie obdobie v oblasti  rozvoja univerzity 
vedenie univerzity vidí v ďalšom rozširovaní a skvalitňovaní materiálno-
technickej základne pre výchovno-vzdelávaciu a vedecko-výskumnú činnosť na 
univerzite a jej účelových zariadeniach z prostriedkov dotačných i nedotačných. 

V súvislosti s prijatím novely zákona o vysokých školách bude v oblasti 
ľudských zdrojov nevyhnuté potrebné prehodnotiť zabezpečovanie garančnej 
kontinuity na úrovni jednotlivých pracovísk univerzity a jej účelových zariadení, 
študijných odborov, študijných programov, študijných predmetov ako aj  
zásluhovosť v odmeňovaní. 

Hospodárenie za obdobie roka 2009 univerzita ukončila s celkovým kladným 
výsledkom hospodárenia s tým, že kladný výsledok hospodárenia bol dosiahnutý 
v okruhu podnikateľskej činnosti aj hlavnej činnosti. 

Z pohľadu hospodárenia u vybraných úloh hlavnej činnosti najvyšší kladný 
výsledok hospodárenia bol dosiahnutý v zahraničnom štúdiu. Čiastočné zlepšenie 
výsledkov hospodárenia bolo zaznamenané v klinickej činnosti.  

Výsledok hospodárenia na Účelovom zariadení Rozhanovce v roku 2009 
skončil v strate z dôvodu rozpustenia starých skladových zásob pred koncom 
roka. Univerzita preto prijíma okamžité opatrenia ekonomicko-účtovného 
charakteru aby k podobným situáciám v budúcnosti nedochádzalo.  

Univerzita na základe  uložených opatrení z výročnej s správy za rok 2008 
prehodnotila činnosť Študentskej jedálne a túto od 1. 5. 2008 prenechala do 
ekonomického prenájmu podnikateľského subjektu, čím boli ušetrené náklady na 
mzdy nekryté z dotácie. Napriek uvedeným skutočnostiam je naďalej potrebné 
hľadať možnosti racionalizácie fungovania študentských domovov, kde dotácia na 
mzdy pri súčasnom počte zamestnancov nepostačuje na krytie týchto nákladov. 
Univerzita preto musí prijať opatrenie smerujúce k miernemu navýšenie 
poplatkov za ubytovanie. V ostatnom čase sa do cien ubytovania nepremietlo ani 
navýšenie cien médií všeobecne. Cena bude stanovená na základe analýzy 
a porovnania cien v iných podobných ubytovacích zariadeniach v meste o čom 
bude správna rada informovaná na svojom najbližšom zasadnutí. 

Kvestorka univerzity konštatovala úspešné sebestačné hospodárenie 
Jazdeckého areálu univerzity, ktoré napriek skutočnosti, že neobdŕžalo žiadnu 



 3

dotáciu na svoje fungovanie, pokrýva svoju prevádzku v plnej výške z výnosov 
za starostlivosť o kone, pričom účelové zariadenie ukončilo rok s kladným 
hospodárskym výsledkom a mierne ziskovým hospodárením. 
4. Návrh rozpočtu a finančný plán Univerzity veterinárskeho lekárstva a farmácie 

v Košiciach na rok 2010. 
Finančný plán Univerzity veterinárskeho lekárstva a farmácie v Košiciach na 

rok 2010 uviedla JUDr. S. Rolfová, kvestorka univerzity, spolu s dôvodovou 
správou v štruktúre: 
- schválená dotácia MŠ SR na rok 2010, 
- plán bežných príjmov a výdavkov na rok 2010 z pohľadu casch flow, t.j. 

z predpokladaných reálnych zdrojov finančných prostriedkov podľa 
jednotlivých úloh a činností v hlavnej a podnikateľskej činnosti, 

- plán kapitálových príjmov; boli poskytnuté jednak kapitálové prostriedky 
účelovo viazané na riešenie grantových úloh ako aj kapitálové prostriedky na 
rozostavané stavby, 

- plán nákladov a výnosov na rok 2010 z pohľadu účtovníctva 
a predpokladaného výsledku hospodárenia na úrovní hospodárskeho výsledku 
roku 2009. 

 
5. Rôzne. 

1. Rektor Univerzity veterinárskeho lekárstva a farmácie v Košiciach: 
a) informoval členov správnej rady o voľbách do Akademického senátu 

Univerzity veterinárskeho lekárstva a farmácie v Košiciach na funkčné 
obdobie rokov 2010 – 2014, ktoré sa konali 11.5.2010, ako aj o voľbe 
a zložení jeho predsedníctva, 

b) pozval členov správnej rady na akademické slávnosti univerzity spojené 
s ukončením, resp. začiatkom nového akademického roku. 

2. Predseda Správnej rady predložil návrh odmeny rektora Univerzity 
veterinárskeho lekárstva v Košiciach, prof. MVDr. Emila Pilipčinca, PhD.  vo 
výške schválenej členmi správnej rady za výsledky univerzity dosiahnuté v 
roku 2009. 

 
6. Záver 

Predseda Správnej rady Univerzity veterinárskeho lekárstva a farmácie 
v Košiciach poďakoval prítomným za aktívnu účasť a ukončil zasadnutie správnej 
rady. 
 
Správna rada UVLF v Košiciach schválila: 
1. Rozpočet a finančný plán Univerzity veterinárskeho lekárstva a farmácie 

v Košiciach na rok 2010. 
2. Správu o činnosti Správnej rady Univerzity veterinárskeho lekárstva 

a farmácie v Košiciach za rok 2008. 
3. Finančné náležitosti pre rektora Univerzity veterinárskeho lekárstva 

a farmácie v Košiciach. 
 
Správna rada UVLF v Košiciach zobrala na vedomie s pripomienkami členov 
Správnej rady UVLF: 
1. Výročnú správu Univerzity veterinárskeho lekárstva a farmácie v Košiciach za 

rok 2009 a rozdelenie zisku po zdanení s tým, že 40% jeho objemu bude 
použitých na tvorbu rezervného fondu a 60% jeho objemu bude použitých 
ako zdroj fondu reprodukcie na obnovu a rozvoj.  
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2. Informáciu rektora o výsledkoch volieb do Akademického senátu Univerzity 
veterinárskeho lekárstva a farmácie v Košiciach na funkčné obdobie rokov 
2010 – 2014 ako aj o voľbe a zložení jeho predsedníctva. 

 
Správna rada uložila rektorovi a kvestorke univerzity: 
a) predložiť správu o stave vybavovania sťažností a podnetov za predchádzajúci 

rok. 
b) pripraviť analýzu a cenový návrh na zvýšenie cien ubytovania na 

študentských domovoch. 
c) pripraviť marketingový plán rozvoja účelového zariadenia v oblasti výkonu 

práva poľovníctva v poľovnom revíry samostatná Bažantnica. 
d) hľadať zdroje a mechanizmy na motivačné ohodnotenie tvorivých pracovníkov 

s prihliadnutím na príkon finančných prostriedkov do rozpočtu univerzity. 
 
 

Mimoriadne zasadnutie Správnej rady UVLF v Košiciach 28. 10. 2010 
 
1. Otvorenie. 

Mimoriadne zasadnutie Správnej rady Univerzity veterinárskeho lekárstva a 
farmácie v Košiciach otvoril a viedol jej predseda, Ing. Ján Király, ktorý zároveň 
dal hlasovať o programe rokovania mimoriadneho zasadnutia, ktorý bol 
schválený jednohlasne všetkými členmi správnej rady.  

Po schválení programu požiadal predsedu Akademického senátu Univerzity 
veterinárskeho lekárstva a farmácie v Košiciach aby prítomných informoval 
o mieste, čase a termíne konania volieb kandidáta na rektora ako aj o zložení 
volebnej komisie ustanovenej na tento účel Akademickým senátom UVLF 
v Košiciach. 

MVDr. Peter Lazar, PhD., predseda akademického senátu informoval 
prítomných o termíne konania volieb kandidáta na rektora, ktoré sa uskutočnia 
dňa 25. 11. 2010 o 12,30 hod. v posluchárni pavilónu Morfologických disciplín. 
Zároveň informoval o termíne uzávierky prihlášok kandidátov na rektora, ktorý 
bol stanovený na deň 18. 11. 2010 do 13,00 hod. Termín prezentácie kandidátov 
na rektora v akademickej obci bol stanovený na deň 22. 11. 2010 so začiatkom 
o 15,00 hod. s tým, že každý z kandidátov bude mať 30 minút na prezentáciu 
svojho programu rozvoja univerzity. Prezentácia kandidátov na rektora sa 
uskutoční v posluchárni pavilónu Morfologických disciplín. 
 
2. Návrh predsedu Správnej rady Univerzity veterinárskeho lekárstva a farmácie 

v Košiciach na kandidáta na rektora na funkčné obdobie rokov 2011 – 2015 
v súlade s § 41 ods. 3 zákona o vysokých školách a čl. 7  bodu 7) Štatútu 
Správnej rady UVLF v Košiciach. 
Predseda Správnej rady Univerzity veterinárskeho lekárstva a farmácie 

v Košiciach predložil v súlade s § 41 ods. 3 zákona o vysokých školách a čl. 7  
bodu 7) Štatútu Správnej rady UVLF v Košiciach návrh kandidáta na rektora, 
prof. MVDr. Emila Pilipčinca, PhD., ktorý uviedol spolu so životopisom 
a profesným profilom kandidáta. 

Vyzdvihol osobné, odborné a manažerské schopnosti kandidáta ako aj cenné 
doterajšie skúsenosti v akademických funkciách počas ostatných desiatich rokoch 
pôsobenia na univerzite. 

Zároveň vyzval ostatných členov správnej rady aby sa k jeho návrhu vyjadrili 
v diskusii a k návrhu pripojili a riadne o ňom hlasovali. 
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K návrhu sa verejne pripojili jednotliví členovia správnej rady, ktorí zároveň 
nenavrhli iného vhodného kandidáta. 

Deklarovali podporu kontinuite vo vedení inštitúcie s ohľadom na excelentné 
výsledky, ktoré boli dosiahnuté práve pod vedením jej súčasného rektora a tiež 
kandidáta na rektora na ďalšie funkčné obdobie 2011 – 2015. 

Správna rada po vykonanom hlasovaní v súlade s čl. 4 bodom 8) rokovacieho 
poriadku Správnej rady UVLF v Košiciach – vnútorného predpisu č. 8 prijala toto 
uznesenie: 

Správna rada UVLF v Košiciach jednohlasne schvaľuje návrh kandidáta na 
rektora, prof. MVDr. Emila Pilipčinca, PhD. na funkčné obdobie 2011 – 2015. 

Po vykonanom hlasovaní požiadal predseda správnej rady JUDr. Silviu 
Rolfovú, tajomníčku správnej rady o vyhotovení zápisnice a o doručení návrhu 
spolu s vyhotovenou zápisnicou predsedovi volebnej komisie a to neodkladne. 

Zároveň ju poveril aby požiadala v zmysle doručeného návrhu predsedu 
volebnej komisie o jeho zverejnenie v akademickej obci súčasne so zverejnením 
kandidátnej listiny kandidátov na rektora na funkčné obdobie 2011 – 2015 
spôsobom v mieste obvyklom. 
 
 
Zasadnutie Správnej rady UVLF v Košiciach 6. 12. 2010 
 
1. Otvorenie. 

Rokovanie Správnej rady Univerzity veterinárskeho lekárstva a farmácie 
v Košiciach otvoril a viedol jej predseda, Ing. J. Király, ktorý privítal 
zúčastnených členov správnej rady a prizvaných hostí na jej zasadnutí a zároveň 
zagratuloval prof. MVDr. Emilovi Pilipčincovi, PhD. k zvoleniu za kandidáta na 
rektora univerzity na funkčné obdobie rokov 2011 – 2015. 
 
2. Kontrola uznesení. 

Rektorovi univerzity bolo uložené: 
a) predložiť správu o stave vybavovania sťažností a podnetov za 

predchádzajúci rok – uznesenie splnené. 
Členom správnej rady bola v písomnej forme predložená Správa o stave 
vybavovania sťažností a podnetov za rok 2009, ktorú na zasadnutí 
správnej rady predniesla JUDr. Viera Jančíková, vedúca oddelenia 
právneho a vnútorného auditu. 

b) pripraviť marketingový plán rozvoja účelového zariadenia v oblasti výkonu 
práva poľovníctva v poľovnom revíry samostatná Bažantnica – uznesenie 
prolongované do najbližšieho zasadnutia správnej rady. 

c) hľadať zdroje a mechanizmy na motivačné ohodnotenie tvorivých 
pracovníkov s prihliadnutím na príkon finančných prostriedkov do rozpočtu 
univerzity – uznesenie splnené. 
Rektor univerzity informoval, že medzi ďalšie mechanizmy 
diferencovaného ohodnocovania zamestnancov sa podľa výkonu 
zohľadňuje účasť v pracovných tímoch projektov zo štrukturálnych fondov, 
kde čiastku, ktorou sú refundované mzdy členov riešiteľských tímov sú 
následne vyplácané vo forme odmien. 
 

Kvestorke univerzity bolo uložené: 
1. pripraviť analýzu a cenový návrh na zvýšenie cien ubytovania na 

študentských domovoch – uznesenie čiastočne splnené. 
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Členom správnej rady bola v písomnej forme predložená Analýza cien 
ubytovania na študentských domovoch univerzity v porovnaní s cenami za 
ubytovanie na iných študentských domovoch v Slovenskej republike. 
Kvestorka univerzity však konštatovala, že cenový návrh na zvýšenie cien 
ubytovania na študentských domovoch môže byť predložený až na 
začiatku roku 2011, kedy bude známe, doposiaľ iba avizované 
a medializované navýšenie cien médií, predovšetkým u plynu (cca o 10%) 
a vody (cca o 1,8%). 

 
3. Rozvojové a investičné aktivity Univerzity veterinárskeho lekárstva a farmácie 

v Košiciach v roku 2010. 
O najvýznamnejších rozvojových a investičných aktivitách Univerzity 

veterinárskeho lekárstva a farmácie v Košiciach v roku 2010 z hľadiska zdroja ich 
financovania v písomnej aj ústnej forme informovala kvestorka univerzity. 
 
4. Skúsenosti a ďalšie zámery Univerzity veterinárskeho lekárstva a farmácie 

v Košiciach v oblasti čerpania finančných prostriedkov zo štrukturálnych 
fondov. 
O skúsenostiach a ďalších zámeroch Univerzity veterinárskeho lekárstva 

a farmácie v Košiciach v oblasti čerpania finančných prostriedkov zo 
štrukturálnych fondov informoval v písomnej aj ústnej forme rektor univerzity. 

Univerzita veterinárskeho lekárstva a farmácie v Košiciach sa v rámci 
čerpania finančných prostriedkov zo štrukturálnych fondov Európskej únie 
v programovacom období 2007-2013 zapojila do dvoch operačných programov 
Výskum a vývoj a Vzdelávanie. 

V rámci operačného programu Výskum a vývoj,  opatrenia 2.1 a výzvy 
Podpora centier excelentnosti, ktorej cieľom  je zvyšovať kvalitu výskumných 
pracovísk a podporiť excelentný výskum s dôrazom na oblasti so strategickým 
významom pre ďalší rozvoj hospodárstva a spoločnosti, spolufinancovaného 
z Európskeho fondu regionálneho rozvoja a štátneho rozpočtu SR, bola univerzita 
úspešná v rámci projektu Centrum excelentnosti pre nákazy zvierat a zoonózy – 
INFEKTZOON. 

Ďalším úspešným projektom v rámci toho istého operačného programu 
Výskum a vývoj,  opatrenia 5.1 a výzvy Podpora infraštruktúry vysokých škôl za 
účelom zlepšenia podmienok vysokých škôl, bola univerzita úspešná s  projektom 
pod názvom Zvýšenie kvality vzdelávania rozšírením a modernizáciou IKT sietí 
a zariadení na Univerzite veterinárskeho lekárstva v Košiciach – I., ktorého 
implementácia bude ukončená do konca roka 2010, a projektom pod názvom 
Zvýšenie kvality vzdelávania rozšírením a modernizáciou IKT sietí a zariadení na 
Univerzite veterinárskeho lekárstva v Košiciach – II.,  ktorý je nadstavbou  
svojho predchodcu. Na uvedený projekt už má univerzita podpísanú zmluvu 
o pridelení nenávratného finančného príspevku a začne jeho implementáciu 
realizáciou procesu verejného obstarávania.   

V rámci operačného programu Vzdelávanie, opatrenia 1.2 a výzvy Vysoké 
školy ako  motory rozvoja vedomostnej spoločnosti bola univerzita úspešná s  
projektom pod názvom Nové študijné programy a vzdelávanie na Univerzite 
veterinárskeho lekárstva v Košiciach. V rámci uvedeného projektu univerzita 
pripraví ku akreditácii a výučbe dva nové študijné programy, a to bakalársky 
študijný program pod názvom pomocná animálna terapia a doktorandský 
študijný program pod názvom neurovedy.  

Pri tvorbe projektov a uchádzaní sa o ne sme neodmietli ani partnerskú 
spoluprácu s inými univerzitami, predovšetkým s Univerzitou P. J. Šafárika 
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v Košiciach a Technickou univerzitou v Košiciach, ako aj s profesijne blízkymi 
ústavmi Slovenskej akadémie vied. Výsledkom obojstranne výhodnej spolupráce 
sú dva úspešné partnerské projekty v rámci operačného programu Výskum 
a vývoj, opatrenia 2.1 a výzvy Podpora centier excelentnosti, resp. výzvy 
Podpora sietí excelentných pracovísk výskumu a vývoja  ako pilierov rozvoja 
regiónu a podpora nadregionálnej spolupráce. 

V partnerstve s Parazitologickým ústavom SAV v Košiciach sme boli úspešní 
v projekte pod názvom Centrum excelentnosti pre parazitológiu a v partnerstve s 
Lekárskou fakultou UPJŠ v Košiciach, Ústavom materiálového výskumu SAV, 
Technickou univerzitou v Košiciach a Ústavom fyziológie hospodárskych zvierat 
SAV bude univerzita súčasťou tímu v projekte pod názvom Centrum excelentnosti 
biomedicínskych technológií. 

Ďalším výsledkom obojstranne výhodnej spolupráce s uvedenými inštitúciami 
v rámci operačného programu Výskum a vývoj, opatrenia 2.2 a výzvy Podpora 
aplikovaného výskumu, vývoja a transferu technológií je projekt získaný 
v partnerstve s Lekárskou fakultou UPJŠ v Košiciach a Ústavom materiálového 
výskumu SAV pod názvom Pokročilé implantáty s naočkovanými kmeňovými 
bunkami na regeneráciu a rekonštrukciu tvrdých tkanív a projekt získaný 
v partnerstve s Neurobiologickým ústavom SAV pod názvom Tvorba a vývoj 
diagnostického postupu pri liečbe traumou poškodenej miechy. 

Univerzita  doposiaľ v uvedených  projektoch  zo  štrukturálnych  fondov  
získala 14 718 415,80 EUR. Objem investícií smerujúcich do obstarania zariadení 
a vybavenia za všetky projekty predstavuje sumu 10 108 953,94 EUR. Suma, 
ktorá bude preinvestovaná v podobe tak potrebných stavebných investícií, 
predstavuje hodnotu 3 126 117,43 EUR. Rovnako personálne výdavky a aj 
výdavky na spotrebný materiál predstavujú sumy, ktoré výrazne pomôžu 
zabezpečeniu vedy a vzdelávania na našej univerzite. Netreba však zabúdať na 
skutočnosť, že implementácia projektov je zdĺhavým a administratívne náročným 
procesom s následným 5-ročným monitoringom po ukončení projektov. Rovnako 
je potrebné zabezpečiť povinné spolufinancovanie prijímateľa v objeme 5 % 
určené pre verejný sektor, ktoré univerzita musí kryť z vlastných nedotačných 
zdrojov. 
 
5. Návrh na navýšenie základného imania o nepeňažný vklad jediným 

spoločníkom obchodnej spoločnosti  AGROPODNIK SLAMOZ s.r.o., so sídlom 
v Zemplínskej Teplici. 
Rektor univerzity, prof. MVDr. Emil Pilipčinec, PhD. predložil návrh na 

navýšenie základného imania o peňažný vklad  jediným spoločníkom obchodnej 
spoločnosti AGROPODNIK SLAMOZ, s.r.o. so sídlom v Zemplínskej Teplici. 
 
6. Rôzne 

1. Rektor Univerzity veterinárskeho lekárstva a farmácie v Košiciach: 
a) informoval o hodnotení vysokých škôl a fakúlt za rok 2010 ratingovou 

a rangingovou agentúrou ARRA, 
b) poďakoval sa členom správnej rady za  ich prácu počas svojho 

štvorročného funkčného obdobia rektora, 
c) pozval členov správnej rady na slávnostné zasadnutie vedeckej rady 

univerzity konané dňa 10. 12. 2010 pri príležitosti 35. výročia začatia 
výučby v študijnom programe hygiena potravín a vianočné stretnutie so 
zamestnancami univerzity organizované každoročne na konci 
kalendárneho roka dňa 17.12.2010. 
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2. JUDr. Viera Jančíková, vedúca oddelenia právneho a vnútorného auditu na 
požiadanie predsedu správnej rady informovala o prebiehajúcich súdnych 
sporoch univerzity. 

 
7. Záver 

Predseda Správnej rady Univerzity veterinárskeho lekárstva a farmácie 
v Košiciach poďakoval prítomným za aktívnu účasť a ukončil zasadnutie správnej 
rady. 
 
Správna rada UVLF v Košiciach schválila: 
1. Navýšenie základného imania o peňažný vklad obchodnej spoločnosti 

AGROPODNIK SLAMOZ, s.r.o. so sídlom v Zemplínskej Teplici jej jediným 
spoločníkom, Univerzitou veterinárskeho lekárstva a farmácie v Košiciach. 

2. Finančné náležitosti pre rektora Univerzity veterinárskeho lekárstva 
a farmácie v Košiciach. 

 
Správna rada UVLF v Košiciach zobrala na vedomie s pripomienkami členov 
Správnej rady UVLF: 
1. Rozvojové a investičné aktivity Univerzity veterinárskeho lekárstva a farmácie 

v Košiciach v roku 2010. 
2. Skúsenosti a ďalšie zámery Univerzity veterinárskeho lekárstva a farmácie 

v Košiciach v oblasti čerpania finančných prostriedkov zo štrukturálnych 
fondov. 

3. Informáciu rektora o hodnotení vysokých škôl a fakúlt za rok 2010 ratingovou 
a rangingovou agentúrou ARRA. 

4. Poďakovanie rektora členom správnej rady za  ich prácu počas svojho 
štvorročného funkčného obdobia rektora. 

5. Pozvanie členov správnej rady na slávnostné zasadnutie vedeckej rady 
univerzity konané dňa 10.12.2010 pri príležitosti 35. výročia začatia výučby 
v študijnom programe hygiena potravín a vianočné stretnutie so 
zamestnancami univerzity organizované každoročne na konci kalendárneho 
roka dňa 17.12.2010. 

6. Informáciu JUDr. Viery Jančíkovej, vedúcej oddelenia právneho a vnútorného 
auditu o prebiehajúcich súdnych sporoch univerzity. 

 
Správna rada UVLF v Košiciach uložila rektorovi a kvestorke univerzity: 
a) pripraviť písomný návrh koncepcie zníženia energetickej náročnosti 

a prevadzkových nákladov UVLF v Košiciach (elektrická energia, plyn, vodné 
a stočné) v nadväznosti na vykonanú analýzu možných úspor, vrátane 
dynamického súťažného nákupu médií v roku 2011 s ohľadom na existujúce 
zmluvné vzťahy a možnosť ich vypovedania, 

b) pripraviť zámer rozvoja Účelového zariadenia pre chov a choroby zveri, rýb 
a včiel v Rozhanovciach v pracovnej diskusii s odborným konzultačným tímom 
menovaným predsedom správnej rady Ing. J. Királym v zložení: J. Bílek, J. 
Molnár a I. Urbančík, rektorom, kvestorkou a vedúcim ÚZ v Rozhanovciach. 

 
 
     Záver 

 
Správna rada UVLF v Košiciach konštatuje, že Správna rada pracovala 

v zmysle platnej legislatívy o vysokých školách. Správa za rok 2010 obsahuje 
základné údaje o činnosti Správnej rady.  
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Členovia Správnej rady  poskytli Univerzite odporúčania, rady, tvorivé 
podnety, ako aj rôznorodé stanoviská a skúsenosti za účelom ďalšieho rozvoja 
a perspektívy Univerzity  veterinárskeho lekárstva a farmácie v Košiciach.  

Predseda Správnej rady ďakuje členom Správnej rady a vedeniu univerzity za 
aktívny a konštruktívny prístup k prejednávaným bodom programu na 
zasadnutiach. 

Zloženie a účasť členov Správnej rady UVLF v Košiciach na zasadnutiach 
v roku 2010 je uvedená v prílohe tejto správy. 

  
 
Košice 15. 2. 2011 

 
 
 
 
      Ing. Ján Király, v. r. 
        predseda Správnej rady 
        Univerzity veterinárskeho lekárstva a farmácie 
         v Košiciach 
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Príloha 

 
Zloženie a účasť členov Správnej rady UVLF v Košiciach  

na jej zasadnutiach v roku 2010 
 
 
 

Člen 
správnej rady 

        Zasadnutie správnej rady 
dňa 

 

25. 5. 2010 28. 10. 2010 6. 12. 2010 
1. Bauer Rudolf, RNDr. P P N/O 
2. Bílek Ján, JUDr. et Ing.  N/O P P 
3. Dianovský Ján, prof. MVDr. PhD. P P P 
4. Dolný Ján, Ing. P N/O P 
5. Dolný Milan, Ing. P P  P 
6. Farkáš Ján, Ing. P P P 
7. Fischer Gabriel, Ing. N/O P N/O 
8. Hurný Jozef, Ing. P P P 
9. Király Ján, Ing. P P P 
10. Knapík František, Ing. P N/O N/O 
11. Molnár Ján, Ing. P P P 
12. Stracenská Natália P P P 
13. Trebuľa Zdenko, JUDr. N/O N/O N/O 
14. Urbančík Imrich, PhDr. CSc. P P P 
 
 
Vysvetlivky: 
 
P – prítomný 
N/O – neprítomný/ospravedlnený 
     

 


